



Mellannorrlandsdistriktet av SBK

styrelsemöte

PROTOKOLL

1/2024

org.nr 802455-5990

Datum:	2024-01-20	Omfattning: § 1 - 15
Tid:	10:30	
Plats:	Digitalt möte via Zoom	
Närvarande:		
Ordförande	Anki Andremono	
Vice ordförande	Lena Funseth Norberg	
Kassör	Linda Jansson	
Sekreterare	Lilian Berglund	
Ledamot	Malin Nimrodsson Ögren	
Suppleant	Arne Näsholm	
Suppleant	Lena Oskarsson	
Anmält förhinder:	-	
Justerare:	Malin Nimrodsson Ögren	
Vid protokollet:	Lilian Berglund	

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordförande Anki Andremono hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Styrelse beslutade att fastställa dagordningen.

§ 3 VAL AV JUSTERARE

Malin Nimrodsson Ögren valdes att jämte mötesordförande justera dagens protokoll.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Styrelse beslutade att godkänna föregående protokoll, styrelsemöte 17/12-23.

§ 5 VU BESLUT FÖR FASTSTÄLLANDE

Styrelsen beslutade att godkänna inkomna ansökningar om förtjänsttecken för medlemmar. Njurunda BK, 7 ansökningar (1 guld, 3 silver, 3 brons) och V:a Medelpads BK, 4 ansökningar (2 guld, 2 silver).

§ 6 INKOMNA SKRIVELSER

19/12 SBK förslag på domare och figuranter till Bruks SM och NoM 2024. Svar senast 10/2-24. Anki svarar för TÄS räkning

19/12 SBK – önskas förslag till projektgrupp Bruks 2025 utifrån motion 5 på kongressen. **Per capsulum beslut** att föreslå Åsa Häggström, Ragunda BK, att ingå i projektgruppen

20/12 SBK – info

27/12 SBK – Valberedningens preliminära förslag till FS inför kongress-24. Nomineringar av ytterligare personer kan distrikt och rasklubbar göra senast 20/1-24

16/1 SBK – tidsplan för regelrevideringen 2027

19/1 SBK info

Regelrevidering agility – ordförande har skickat förslag till de klubbar inom distriktet som är aktiva inom agility, Härnösand, Matfors och Ö-vik

§ 7 UTGÅENDE SKRIVELSER

Inga utgående skrivelser.

§ 8 KASSÖRENS RAPPORT

Bokslutet per 31/12 är klart och är överlämnat till revisorerna för granskning.

Resultatet blev ca + 54 tkr jämfört med budgeterade -92 tkr. Avvikelsen mot budget beror främst på lägre kostnader under året. Flera klubbar har inte anslutit till SBK:s nya hemsida, vilket budgeterats för (1800,- / klubb), lägre möteskostnader p g a digitala möten istället för fysiska, ej genomförda aktiviteter som föreläsare på årsmötet osv.

Kontrolluppgifter är inskickade och Linda har gjort ett preliminärt budgetförslag för 2025, TÄS budget är inte klar än.

Styrelsen beslutade att klubbarna enbart ska betala för SBK utbildningen (500,-/ person) vid följande utbildningar 2024 –

Tävlingsledarekurs lydnad och Tävlingsledarekurs modul spår och sök.

Styrelsen diskuterade aktiviteter 2024 som kommer klubbarna tillgodo och som distriktet kan ta kostnaden för. Ett förslag är ett helgarrangemang med Åke Naalisvaara med temat ”Resursstarka hundar”.

Styrelsen **beslutade** att Linda får i uppdrag att boka in Åke Naalisvaara för HUS räkning för detta arrangemang.

§ 9 VERKSAMHETSSTATISTIK 2023

Styrelsen gick igenom och besvarade SBK:s verksamhetsstatistik för distriktet. Inskickad statistik är sparad hos sekreteraren.

§ 10 NOMINERINGAR INFÖR KONGRESSEN 2024

Inga förslag till nomineringar till val har inkommit från distriktets klubbar.

Styrelsen **beslutade** att föreslå följande nomineringar inför valen av FS:

Fredrik Berg: ordförande

Barbrp Olsson: ledamot

Lars Carlborg: lekmannarevisor

Beslutades att skicka ut valberedningens förslag och info om nomineringar.

§ 11 SYNPUNKTER ANG SM

Diskuterades frågan vad distrikt skulle behöva för stöd och hjälp för att i framtiden kunna arrangera ett bruks SM, Förslag var bland annat ”Speaking Partner – bollplank inom SBK inför förhandlingar med kommuner etc, tillhandahållande av material, ekonomisk back up, säkerställandet av ekonomin kring ett SM arrangemang, hjälp med sponsorer mm

Domare tillsätts av SBK centralt som också står kostnaden, tävlingsledare ansvarar distriktet för.

Östersunds BK och Matfors BK har visat ett intresse för ett ev framtida arrangemang.

§ 12 INFÖR ÅRSMÖTET

Styrelsen gick igenom förslaget till verksamhetsberättelse som hade skickats ut. Förslag på kompletteringar av namn på de från distriktet som ingår i centrala grupper, Linda Jansson för tjänstehund och Lena Funseth Norberg och Carina Norberg för hundägareutbildning.

Beslutades att komplettera verksamhetsberättelsen med detta samt en justering under avsnittet specialsök.

Beslutades att distriktet står för resekostnaden för en bil per klubb till årsmötet.

Handlingar inför årsmötet ska finnas tillgängliga för klubbarna senast 31 januari.

§ 13 ÖVRIGA FRÅGOR

Malin informerade att Yvonne Lindahl Ö-vik sitter kvar i Rallysektorn för distriktet, men vill inte gärna vara sammankallande.

§ 14 NÄSTA MÖTE

Nästa möte är lördagen den 23 mars.

§ 15 MÖTETS AVSLUTANDE

Ordförande förklarade mötet avslutat.

Justeras:

Malin Nimrodsson Ögren

Vid protokollet:

Lilian Berglund

Mötesordförande:

Anki Andrems

